
Zápis č.7/2007
z jednríní zastupitelstva obce konaného dne 28.5 '2007 od 18.00 hod v zasedací
mlslnostr LrtJ

Pňtomni: J.Antoš, J.GoIčík, Ing.M.Ríha, L'Rampouch,MuDr.Had&vová, Ing'J.Kladniček,
L.spindler, M.Janovský, V.Jeřalová, E.Friedrich, MVDr'Russ

omluveni: L.Michálek, Ing.M.Pátla, MUDI.M.Kadlec,M.Konečná

Hosté| p'Liška

]ednání řídil Jaromír AItoš _ místostarosta obce.

v úvodujednlíní místostaÍosta přivítal zasfupitele a hosty a koltstatoval ' že zastupitelstvo
bylo řádně svolríno a vyhllášeno aje přítonula nadpoloviční většina členů zastupite|stva, takŽe
jednání je usnášeníschopné.

Místostarosta navrhl Íozšířit program jednrání o následující:

- zad'ání zptacoviní zÍlěny č'6 uzemního plánu obce sosnová

Rozšiřující bod programu byl jednomyslně přijat.
Pan Friedrich navrhl zďadit najedn.iní i deratizaci ob1tných domů na Ramši .
Pan Antoš infoÍmova] , že provedení demtizace je jiŽ v planu ,tudíž není nutné lozšiřovat
program j ednání '

Program:

1) Investiční akce _ komunikace v obci
2) Infomace o připravovaných kulfuÍnich a sportovních akcích
3) ostatní _ informace zjednání rady obce

- diskuse

4) zadini zpracovéni změny č. 6 územního plánu obce sosnová

Hlasováď o přijetí programu:

Pro:10 Proti:0 ZÁtže,| se.O
U s n e s e n í : Program jednání včetně doplněného bodu byl schválen

ověřovateli zápisu zjednání zastupitelstva byli určeni: J.Gorčík, L.Rampouch

Zápis z minulého zasedríní byl ověřen, k nahlédnutí byl na uřední desce, intemetových
slriínkách a v Sosnováčku. Námitky prori němu nebyly podály.

Z jednání je pořizován zvukoÚ záznam, jeho pouŽívání není zastupitelstvem 1Yloučeno.



l) Investičíí akce - komunikace v obci

Příchod - MVDr.Russ - 18'07 hod

Pan Antoš informoval Zo o stalt výběrového Ťízení. Bylo osloveno 5 fiÍem se zadifuím na
podání nabídky' Zadání obsahovalo ýměry, ale pro podání srovnatelné nabídky firmy
požadují toto zaďání upřesnit. vzhledem k pňdělené dotaci na investiční akci ve výši 360 tis.
Kč. vyvstala i podmínka projektu a celého stavebniho řízení. Proto navrhuje cenové návrhy
brát pouze pro informaci o cenové relaci a dal náwh zastupitelstw otevřít obálky bez výběru
zhotovitele Další pokačování navrhl takto: zplacovat nejjednodušší projektovou
dokumentaci pro stavení řízení a na základě této dokumentace lThlásit nové Úběrové ízení
s přesn;ými parametry'Vzhledem k časovému limitu čerpání dotace( konec listopadu) , pokud
nebude možné stihnout lýbělové řízení do červnového Zo, tak svolat podle potřeby
mimořádné Zo , aby lrybraná firma mohla bÍ oslovena nejpozději začátkerí zžůí.

Pan Špindler navrhl doručené nabídky ani neotví.at, bude.li vyvoláno nové \"ýběrové iízení.

Pan Kladníček upřesnil, že investični akci bude komunikace před návsí, zbylé 2 akce jsou
opravy .

Po diskusi o všech třech akcích přikočil mistostarosta k hlasovrání' Nejprve se hlasovalo o
návrlru pana Šoindlera.

Pro:11 Proti:0 Zdržel se:0
U s n € s e n í : Zo schvaluje neotevření předložených nabídek.

Dá|e se |rlasovalo o navlženém postupu zpracování projektové dokumentace a zajištění
výběrového řizení.

Pro: I l Proti:0 ZdržeI seo
Usnesení:Zoschva lu jezadánízhotovenípro jek tovédokumentacek inves t ičníakc i
před návsí a opakované oslovení fuem se zadáním dle nové projektové dokumentace a
upřesněných parametni'

2) lnformace o připraýovaných kulfurních a sportovních akcích

Pan Antoš infomoval Zo o plánovaných h:lturních a spoÍtovních akcích od června do října

Kulturní akce I l0.6.07 Dětský den na hřišti od 10 .00 hod
fotogťafická soutěž ve 2 kategoriích - ,,o nejhezěí zahrádku,.

''o nejhezčí ba1kón(okno)..
fotografická soutěž . ,,o nejhezčí fotograťri naší obce _ Léto,Podzim

sportoYníakce: 30'6'0,7
óervenec

srpen

- tumaj volej bal,nohejbal,fotbal
. teniso\"ý tumaj (dvouhÉ ' čtyřfua)
. volejbalový tumaj
- tenisový tumaj (dvouha, ět}Ťha)



záii
- fotbal FK, SK dle rozlosování
- spoÍovní zábava
- fotbal FK,SK dle rozlosováni
- BwT sosnová dle Iozlosování

Protir 0 Zdrže| se: I
U s n e s e n í : Zo bere na vědomí plrín kulfumích a sportovních akcí.

3) ostatní | informace zjednání Ro
Přítomným bylo přečteno usnesení Ro č. 7/2007 i s komentářem kjednotli!"i'm bodům.

4) zadání zpracování změny č.6 úz€mtrÍho plánu obce Sosnová

Zad,žni zptacovžní změny ě' 6 ÚP se ýká pozemku u čističky. Tento pozemek není
v územÍím plánu jako zastavitelný, aby tam majitel pozemku mohl postavit RD , musí se
udělat toto změna' Majitel pozemku již spolufinancoval plovedení této změny, ta se však
z důvodů vyjádřeni sČVK nerealizorala. Nyni je mozné změnu realizovat' protoŽe sČvK
změnil své plány na r,yužití CoV. Do této změny se dále zahme i pozemek na Ramši č.p.p'
3l3l3 z důvodu budoucího využití pro přístup k parcelrim, na nichž se dle územního plrínu
počítá s ýstavbou. Pozemek je nyní Pozemkového fondu a bude požádáno o bezúplatný
Dřevod.

Pror  l1

Pro:  11

Jaromír Antoš
místostďosta

Proti:0 Zdržel se: 0
Usnesení:Zoschva lu j € zad iÍ i zp|acoýžnízměnyč.6územníhop lánuobcesosnová
(parcela u ČoV a pozemek p.č' 313/3 na Ramši).

5) Diskuse

Parrí Jeřalová upozomila na opravu vývěsních skříněk na hřbitově a u tenisových kurtů.
Dále se ptala na rozmístění odpadkoýých kosú po obci.

K odpadko1fon košům pan Antoš uvedl, že jejich lozmístění se právě upřesňuje a bude
realizováno ďlruba během týdne'

Jednání bylo ukončeno v 18'45 hod.

Zapsala : J'Macková

ověřovatelé zápisu:

J.Gorčík

L. Rampouch

v sosnové dne 31.5'2007



UsNEsENIč,.712007

z iednání zastuoitelstva obce konaného dne 28.5.2007 od l8.00 hod. na oU v Sosnové

7/A Program j ednrání včetně doplněného bodu byl schválen

7/B Zo schvďuje neotevření předloŽených nabídek

7lC Zo schval,aje zadání zhotoveni pÍojektové dokumentace i investiční akci před návsí a
opakované oslovení fuem se zadáním dle nové projektové dokumentace a upřesněných
parametrů.

7/D Zo bere na vědomí plful kultumích a spoltovních akcí

7 lE Zo sch,laluje zadání zpÍacováni alěny ě' 6 územníbo plánu obce Sosnová (parcela u
ČoV a pozemek p.č.3 1 3/3 na Ramši)

N
Ing.Martin Rft\ JaIomíI Antoš

místostalosta obcečlen rady obce

V Sosnové 31.5.2007


